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Abstract (en)
The invention relates to a formwork for an end joint of a panel of a slurry wall, comprising a base plate and a box structure mounted on the said
base plate. It is made in at least two parts arranged so as to be connected longitudinally one following the other, the box structure (2) of each of the
parts being interrupted before the end of the corresponding base plate (1) to be connected, and a joining piece (9) having substantially the same
cross-section as the said box structure (2) being provided in order to straddle the said ends of the base plates (1) to be connected in the zone of
interruption of the box structure (2). <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention est relative à un coffrage pour joint d'extrémité de panneau de paroi moulée, comprenant une semelle et un caisson monté sur ladite
semelle. Il est réalisé en au moins deux parties agencées pour être raccordées longitudinalement l'une à la suite de l'autre, le caisson (2) de
chacune des parties étant interrompu avant l'extrémité de la semelle (1) à raccorder correspondante, et une pièce de liaison (9) ayant sensiblement
la même section transversale que ledit caisson (2) étant prévue pour chevaucher lesdites extrémités des semelles (1) à raccorder dans la zone
d'interruption du caisson (2).
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